
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 29. august 2018

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 519

Det fremgår af Rigsrevisorernes Beretning nr. 20/2017, at ”Der er på tilgode-

havender, som administreres i SAP38, ikke foretaget rentetilskrivning siden

2013. Den berørte fordringsmasse er opgjort til ca. 2 mia. kr. og er behæftet

med usikkerhed. Der er ikke på nuværende tidspunkt foretaget en opgørelse

af værdien af de manglende renter.” Mener ministeren, at det er acceptabelt,

at man her flere år efter stadig ikke har fået løst problemet, og hvornår vurde-

rer ministeren, at problemet er løst, så man kan opgøre værdien af de man-

glende rentetilskrivninger?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Rune Lund (EL).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Rune.Lund@ft.dk og til

lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Lea Wermelin

formand
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